



صادر : 805  
التاريخ : 1443/06/20 هـ  
الموافق : 23/1/2022 م  
المرفقات : بدون

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

## Announcement

Date | ٥-١-٢٠٢٢

To all qualified companies and Healthcare Service Providers authorized by the Health Insurance Council

Referring to the council's circular no. (١١٥٤) on ١٦/٠٣/٢٠٢١, which includes the extension of the health insurance policy coverage to telemedicine service until the end of ٢٠٢١, and in continuation of the ongoing efforts made by the Kingdom of Saudi Arabia government to address the ramifications of Coronavirus (COVID-١٩)

Therefore, CHI decided to extend the initiative of the health insurance policy coverage to telemedicine service until ١/٧/٢٠٢٢ according to the previously set out mechanisms in Circular No. (١٤٠٢) on ٠٢/٠٤/٢٠٢٠.

The General Secretariat of CHI emphasizes to all qualified companies and Healthcare Service Providers authorized by the CHI must activate the use of their official communication channels to inform their customers about what has been referred to above

This circular shall be communicated to whoever is required to be informed and act accordingly

## تعميم

تاريخ | ٥-١-٢٠٢٢ هـ

إلى كافة الشركات المؤهلين ومقدمي الخدمة المعتمدين الخاضعين لنظام الضمان الصحي التعاوني

إشارةً إلى تعميم المجلس رقم (١١٥٤) وتاريخ ١٦/٠٣/٢٠٢١م، بشأن تمديد تغطية وثيقة الضمان الصحي لخدمة الطب الإتصالي حتى نهاية عام ٢٠٢١م، وإمتداداً للجهود المستمرة التي تبذلها حكومة المملكة العربية السعودية في مواجهة تداعيات فيروس كورونا المستجد (COVID-١٩)

لذا فقد تقرر تمديد تغطية وثيقة الضمان الصحي لخدمة الطب الإتصالي الى ١/٧/٢٠٢٢م، وذلك وفق الآليات المنصوص عليها في تعميم المجلس رقم (١٤٠٢) وتاريخ ٠٢/٠٤/٢٠٢٠م

وعليه تؤكد الأمانة العامة على كافة الشركات المؤهلين ومقدمي الخدمة المعتمدين المشمولين باختصاصات المجلس على ضرورة تفعيل قنوات التواصل الرسمية لديها بهدف توعية عملائها بما أشير إليه أعلاه

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للإحاطة والعمل بموجبه